2016年第48號特別公告 G.N. (S.) 48 of 2016 衛生署 DEPARTMENT OF HEALTH

## 牙醫註冊條例(第156章)

現依據《牙醫註冊條例》第13(2)條的規定刊載下列於2016年1月1日至7月1日期間列入普通 科名冊,即有資格在本港執行牙醫業務的人士的名單。

刊載列於普通科名冊人士的名單,是要讓市民知道根據《牙醫註冊條例》,名單上所有人士均有資格在本港執行牙醫業務。任何人如濫用名單上的個人資料作與此無關的用途,均須負上循《個人資料(私隱)條例》(第486章)而被追究的責任。

## DENTISTS REGISTRATION ORDINANCE (Chapter 156)

Pursuant to section 13(2) of the Dentists Registration Ordinance, the following list of persons whose names were added to the General Register between the 1st day of January 2016 and the 1st day of July 2016 qualified to practise dentistry in Hong Kong is published.

The purpose of publishing a list of persons whose names appear in the General Register is to inform the public that each person named in the list is qualified to practise dentistry in Hong Kong under the Dentists Registration Ordinance. Persons using the personal data therein for an unrelated purpose render themselves liable to action under the Personal Data (Privacy) Ordinance, Chapter 486.

## 註冊牙醫 REGISTERED DENTISTS

## A. 居住香港 RESIDENT IN HONG KONG

註冊編號 Reg. No.		註冊執業地址 Registered Practising Address	資格 Qualification	年份 Year
D04187	郭至謙 KWOK, CHI HIM ROXY	新界將軍澳唐德街1號將軍澳廣場2樓083-084號舖 SHOP 083-084, 2/F, TSEUNG KWAN O PLAZA, 1 TONG TAK STREET, TSEUNG KWAN O, NT	DOCTOR OF DENTAL MEDICINE OF THE UNIVERSITY OF THE EAST, PHILIPPINES	2011
D04186	瀏瀬茵 LAU, WING YAN IRENE	香港中環德輔道中19號環球大廈15樓1506室 ROOM 1506, 15/F, WORLD WIDE HOUSE, 19 DES VOEUX ROAD CENTRAL, CENTRAL, HK 香港淺水灣淺水灣道109號商場 G208室 SHOP G208, SHOPPING ARCADE, 109 REPULSE BAY ROAD, REPULSE BAY, HK	DOCTOR OF DENTAL SURGERY OF THE NEW YORK UNIVERSITY, U.S.A.	2003
D02431	李嘉鴻 LEE, BENJAMINO KAH HUNG	香港銅鑼灣恩平道 48 號恩平中心 502 室 ROOM 502, FORTUNE CENTRE, 48 YUN PING ROAD, CAUSEWAY BAY, HK	BACHELOR OF DENTAL SURGERY OF THE UNIVERSITY OF LONDON	1988
D04191	李玲慰 LI, LINGWEI	香港西營盤醫院道34號菲臘牙科醫院2樓 兒童齒科及矯齒科 2/F, DEPT. OF PAEDIATRIC DENTISTRY & ORTHODONTICS, PRINCE PHILIP DENTAL HOSPITAL, 34 HOSPITAL ROAD, SAI YING PUN,	BACHELOR OF MEDICINE IN STOMATOLOGY OF THE SUN YAT-SEN UNIVERSITY, CHINA	2008